

S NATIONAL DEFENSE
SCIENCE & TECHNOLOGY

国防科技

2014 5

第35卷第5期总第288期

国防科技

2014年第5期 总第288期

CONTENTS

专题

信息化条件下实战化训练动因探析	郭梅初 陈 磊	01
信息化条件下实战化联合作战协同训练	胡杰民 孙晓民	05
试论信息技术在院校实战化训练中的应用	肖学祥 汪长传 王 任	08
军队综合大学实战化训练研究	侯春牧 董洪强 王 亮	11
院校实战化教学训练创新	曾 璞 欧英立	15
卓越指挥人才实战化教学训练创新	刘晓才 安 强	19
实战化军事地形学教学训练创新管见	易文安 赵云峰 邢启明	22
外军实战化心理训练探析	黄成军 顾 涵 刘鹤松	24

科技前沿

“心脏出血”漏洞的特点分析和对策建议	吴 彤 匡兴华 傅中力	27
面向任务的装甲装备维修保障效能仿真评估研究	于春风 张 炜 潘显俊 李 江	31
舰载无人机雷达、通信侦察载荷在海战场打击效果评估中的运用	向武略 程远国 李仙茂	36
美国海军无人系统作战特点及关键技术分析	闫 超 张志雄 罗自荣 李 坡	41
3G 通信技术发展及在非战争军事行动中的应用	吴小刚 张晓旭	46

全文收录

- 中国核心期刊(遴选)数据库
- 中国学术期刊综合评价数据库
- 中国学术期刊(光盘版)
- 中文科技期刊数据库(全文版)
- 万方数据系统

National Defense Science & Technology

从总体设计角度统筹规划设计定型试验	赵扬 张富勇	50
间瞄武器模拟终端火力裁决概率问题研究	程德胜	53

安全观察

全球治理视角下奥巴马政府太空战略解读	王文超 石海明	57
--------------------	---------	----

战略论坛

实战化条件下人民防空装备体系管理能力建设	解旭红	64
论我军国际形象传播的阻隔与认同	曾嘉 高思远 廖东升	68

历史钩沉

美军网络作战指挥与控制的过去、现在与将来	马增军 李健	73
----------------------	--------	----

外军瞭望

地缘政治视角下的中巴军事技术合作	兰舟达 旷毓君	86
外军无人水面艇发展现状与趋势	万接喜	91

作战训练

联合作战军民融合问题研究	周宣敏 余远来	97
围绕集约共享搭建炮兵部队基于信息系统的训练平台	邹勇强 张海	101
网络战对军队作战的影响及对策	田成信 张峰 江飞	103

期刊基本参数:CN43-1365/E * 1978 * b * A4 * 106 * zh * p * ¥15.00 * 3800 * 24 * 2014-10

I

Motivation of Combat Training under Conditions of Informationization GUO Mei-chu et al. (01)

Coordination Training in Joint Operation under Conditions of Informationization
..... HU Jie-min et al. (05)

Application of IT in Combat Training in Military Academies XIAO Xue-xiang et al. (08)

Combat Training in Military Universities HOU Chun-mu et al. (11)

Innovation of Combat Teaching Training in Military Academies ZENG Pu et al. (15)

Combat Training Teaching Innovation for Excellent Command Personnel LIU Xiao-cai et al. (19)

Some Opinions on Innovation of Combat Military Topography Teaching YI Wen-an et al. (22)

Analysis of Psychological Training in Foreign Militaries HUANG Chen-jun et al. (24)

II

Analysis and Suggestion of the Heartbleed WU Tong et al. (27)

Research on Simulation of Mission-oriented Maintenance Support Effectiveness Assessment
of Armored Equipment YU Chun-feng et al. (31)

Application for the Radar and Communication Spy Payloads of Shipborne UAV in Hitting
Effect Assessment on Sea Battlefield XIANG Wu-lve et al. (36)

Characteristic and Key Technologies Analysis of Unmanned System Operational in U.S. Navy
..... YAN Chao et al. (41)

Applications Research of 3G Professional Transportation for Non-War Military Operations
..... WU Xiao-gang et al. (46)

Planning Verification Protocols for Prototype's Final Design Test Based on Overall Design
..... ZHAO Yang et al. (50)

Firing Probabilities Determination for Simulation Terminal of Indirect Fire Weapon
..... CHENG De-sheng (53)

III

Discussion on Obama Administration's Space Strategy in the Perspective of Global Governance
..... WANG Wen - chao et al. (57)

IV

Management Capacity Building for Civil Air Defense Equipment System in Real Combat Training
..... XIE Xu-hong (64)

Barrier of Dessimination and Identity of the International Image of Our Army
..... ZENG Jia et al. (68)

V

Past, Present and Future of the US Net-warfare Command and Control MA Zeng-jun et al. (73)

VI

Sino-Pakistan Military-technical Cooperation from Geopolitical Perspective - - - LAN Zhou-da et al. (86)

Status and Development Trends of Foreign Military Unmanned Surface Boats WAN Jie-xi (91)

VII

Military and Civil Integration in Joint Operations ZHOU Xuan-min et al. (97)

Intensive and Shared Information System-based Training Platform for Artillery Units
..... ZOU Yong-qiang et al. (101)

Influence and Counter Measure of Network Warfare Development on Our Military Operations
..... TIAN Cheng-xin et al. (103)

英文译审: 庞超伟

GFKJ

NATIONAL DEFENSE SCIENCE & TECHNOLOGY

ISSN1671-4547

CN43-1365/E

定价:15.00元

ISSN 1671-4547



10>

9 771671 454027